
Mariola Gawlor.vska
Radna Rady Miasta
Wiociawek

Wloclawek 25.06.?0i9

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek

Zawi5la o informacjg kiedy zostanie zbudowana ulica Stroma.

Informuj Q,2e w vII kadencji Rady Miasta skladalam w tej sprawie

interpelacje zpodpisami mieszkanc6w a we wrzesniu 2018 roku

ztoiryNam pismo do Pana Prezydenta o ujEcie tej koniecznej inwesgcji

w budzecie Miasta Wloclawek na20l9 rok.

Mieszkaricy od lat oczekuj4 na t4 inwesfycjE i prosz4 o spelnienie

Pana obietnicy danej na spotkaniu z mieszkaricami zawisla.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zwracam sig z uprzejm4 pro$b4 w imieniu mieszkaric6w
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